
NENAD MATIĆ:  
- Gospodine predsjedniče, gospodine gradonačelniče, poštovane kolegice i kolege,  

Radnici, bivši, DIOKI-a su me zamolili da iskoristim ovu priliku da im damo potporu u 

njihovim nastojanjima i u borbi za zadržavanje radnih mjesta pa i ovaj škrlak koji ovdje nosim 

su mi oni dali jer očito će im jedino to ostati kao uspomena na DIOKI, jedino od DIOKI-a.  

A možda se pitate da nije prigoda da se sad govori o tvrtci kada Grada Zagreba u toj priči 

nema ali Grada Zagreba ima jer u predstečajnoj nagodbi koja je krenula u DIOKI-u najveći 

vjerovnik, ne bi vjerovali, pored živog i zdravog Linića nije Ministarstvo financija nego je 

Grad Zagreb sa Zagrebačkim holdingom sa iznosom da je Grad Zagreb iznad 20 milijuna a 

Zagrebački holding iznad 68 milijuna kuna sa svojim potraživanjima. Naravno potraživanja 

banaka su zaštićena i što se njih tiče ne moramo brinuti da u stečaju DIOKI-a kojeg oni 

vjerujem i priželjkuju će oni ostati kratkih rukava. Oni će se naplatiti. Potraživanja od Grada 

Zagreba nisu zaštićena. Potraživanja od Grada Zagreba su nastala temeljem onoga što je 

DIOKI trebao plaćat. Možda i pitanje kako da toliko nije plaćao ali to je drugi par rukava.  

Održana je jedna predstečajna nagodba, jedna sjednica. Neki vjerovnici nisu došli pa ona nije 

ni došla do zaključka. Bit će još jedna, po mojim informacijama 11. srpnja u 12 sati i ako 

tamo Grad Zagreb i Zagrebački holding ne budu za predstečajnu nagodbu tvrtka DIOKI će 

otići u stečaj. Samo da vas podsjetim tvrtka je u najboljim vremenima od 3000 zaposlenika pa 

1000 sada ima 120 ljudi u gradu Zagrebu koji misle da su zaposlenici jer najvjerojatnije ne 

primaju plaću ni ništa, ništa im se ne plaća tako da oni imaju status zaposlenika ali očito misle 

da su zaposlenici a možda nakon stečaja ni neće bit. A ono što je sigurno da neće moći 

naplatit svoja potraživanja jer dug je iznad 900 milijuna kuna po izvještaju FINA-e.  

Znači ono što hoću pitat Gradonačelnika Grada Zagreba, koji stav će imati Grad Zagreb i 

Zagrebački holding u postupku predstečajne nagodbe na tvrtkom DIOKI d.d.?  

I zamolba, ako bilo šta treba donijet Gradska skupština da damo suporte. Samo da vam kažem 

u predstečajnoj nagodbi je Zagreb naplatio samo 30% od svojih dugovanja. Ali nemojte me 

krivo shvatiti 30% od 80 milijuna je više nego 0 od 80 milijuna i mislim da bi trebali napraviti 

sve da zaštitimo ta radna mjesta, da gradonačelnik koji uvijek izlazi u susret svim radnicima 

možda i primi te radnike DIOKI-a. To je moje pitanje.  

A prijedlog je, također nismo iskoristili prigodu da damo podršku svim kumicama i 

prodavačima na zagrebačkim tržnicama koji danas prosvjeduju. Hvala bogu nisu došli pred 

Gradsku skupštinu pa mi ovdje nemamo buku koja bi nas ometala u radu jer im ne možemo 

niti pomoć.  

DARINKO KOSOR: - Gradski zastupniče samo na vrijeme upozoravam. 

 Evo samo to. I moj prijedlog je da uz podršku kumicama i gradonačelnik se aktivno 

uključio možda za iduću sjednicu Skupštine imamo i neki konkretan prijedlog da mi kao 

Gradska skupština donesemo i neku odluku, ako je u našoj ingerenciji da pomognemo tim 

ljudima jer stvarno imaju problema za egzistenciju i za život. Hvala.  

Evo i poklon Gradonačelniku Grada Zagreba jedan mali škrlak.  

MILAN BANDIĆ iz klupe: - Kolega Kojić će odgovorit.  

 

SLAVKO KOJIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Vrlo kratko. Ovdje se sada postavilo pitanje vezano za DIOKI. Grad Zagreb ima 

potraživanja na stotine različitih tvrtki i ne radi segregaciju između jedne ili druge kad je u 

pitanju predstečajna nagodba. Tako da je teško na pitanje o jednoj od tih tvrtki na samoj 

sjednici dati kvalitetan odgovor. On će u pisanom obliku doći ovdje.  

Ono što ja uz ostale aktivnosti koje radim mogu reći da je to vrlo složen i kompliciran proces. 

Grad Zagreb neće ugroziti DIOKI. Nije ugrozio ni jednu drugu tvrtku pa neće ni DIOKI 

ugroziti.  



Istina je sljedeća: Grad Zagreb potražuje 20 milijuna kuna od 905 milijuna kuna. I nije istina 

da ako Grad Zagreb inzistira na svojim potraživanjima jer traži da se ide u stečaj da će zbog 

toga propast DIOKI. To je naprosto kriva tvrdnja. Nemoguće je da s 2,5%, 2,258 ako hoćete, 

Grad Zagreb ugrozi predstečajnu nagodbu. Grad Zagreb u tijelima javne uprave, zajedno svi 

skupa kao grupa vjerovnika iznosi 7%. Prema tome onako kako svi drugi budu odlučili, 

vjerovnici, sukladno Zakonu o predstečajnoj nagodbi tako će se i Grad Zagreb postaviti.  

Mi doduše imamo problema. Zašto? Zbog toga što jednostavno kad je riječ o tijelima javne 

uprave nema jasnih kriterija kako se uopće ponašati prema imovini koja se zove potraživanje i 

to je jedno od tih oblika. Mi u Gradu Zagrebu imamo potraživanje iz različitih ureda, 

graditeljstvo, financije, imovinci, gospodarstvo itd. a stav treba zauzeti, da li nešto prihvatiti 

ili ne prihvatiti. U ovom konkretnom slučaju to će biti relativno lako zbog toga što mi 

participiramo s malim postotkom u ukupnoj masi u predstečajnoj nagodbi tako da ćemo se 

prilagoditi tome. Zbog Zagreba se sigurno radnici DIOKI-a ne moraju plašiti da ćemo mi biti 

ti koji će opstruirati ili zaustaviti proces predstečajne nagodbe. Problem su oni drugi. Onih 

98% ili 97,8. Hvala lijepo.  

 


